



Budget 2020-21

ក្រឡេកមើលថវិកាមួយភ្លែត

ពន្ធកាន់តែទាបសម្រាប់ប្រជាជនអូស្ត្រាលីដែលខិតខំធ្វើការ

នៅក្នុងថវិកានេះ រដ្ឋាភិបាលកំពុងផ្តល់ជំនួយសង្គ្រោះពន្ធលើប្រាក់ចំណូលផ្ទាល់ខ្លួនបន្ថែមចំនួន **17.8** ពាន់លានដុល្លារ ដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ការងារដើមឡើងវិញផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចមេតូឌីយ៉ាមថវិកាបន្ថែមចំនួន **12.5** ពាន់លានដុល្លារ សម្រាប់រយៈពេល **12** ខែបន្ទាប់។ ថវិកានេះរៀបចំឡើង ដោយឈរលើជំនួយសង្គ្រោះពន្ធចំនួន **8.1** ពាន់លានដុល្លារដែលនឹងត្រូវផ្តល់ជូនសម្រាប់ឆ្នាំប្រាក់ចំណូល **2020-21** នៅក្រោមផែនការពន្ធលើប្រាក់ចំណូលផ្ទាល់ខ្លួនដែលបានកំណត់ដោយច្បាប់រួចហើយ។

នៅក្រោមការផ្តល់ប្តូរនានាសម្រាប់រដ្ឋាភិបាល បុគ្គលទាំងឡាយនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីការដឹកនាំក្នុងការកាត់បន្ថយពន្ធនៅដំណាក់កាលទី **2** នៃផែនការបស់ខ្លួន ក៏ដូចជាអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមមួយដងពីប្រាក់បន្ថយពន្ធលើប្រាក់ចំណូលទាប និងមធ្យមនៅឆ្នាំ **2020-21**។

ការជួយគាំទ្រដល់សំណង់ផ្ទះសំបែង

ជាផ្នែកនៃផែនការស្តារសេដ្ឋកិច្ចសម្រាប់យើងឡើងវិញដើម្បីបង្កើតការងារ កសាងសេដ្ឋកិច្ចសម្រាប់យើងឡើងវិញ និងធានាអនាគតនៃប្រទេសអូស្ត្រាលី រដ្ឋាភិបាលផ្តល់ជំនួយចំនួន **10,000** លានដុល្លារក្នុងរយៈពេលប្រាំឆ្នាំ ដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ការងារសាងសង់ផ្ទះថ្មី និងធានាទទួលបានប្រាក់កម្ចីដើម្បីសាងសង់ផ្ទះថ្មី

កន្លែងចំនួន **10,000** បន្ថែមទៀតនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូននៅឆ្នាំ **2020-21** ដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ការងារសាងសង់ផ្ទះថ្មី ដែលបានសាងសង់ថ្មី។ នេះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកទិញផ្ទះដំបូងធានាទទួលបានប្រាក់កម្ចីដើម្បីសាងសង់ផ្ទះថ្មី ឬទិញលំនៅដ្ឋានដែលបានសាងសង់ថ្មីដោយមានប្រាក់បញ្ញើតិច **5** ភាគរយ ដោយរដ្ឋាភិបាលធានាប្រាក់កម្ចីរហូតដល់ **15** ភាគរយ។

ការវិនិយោគហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធ

ចាប់តាំងពីការចាប់ផ្តើមនៃការឆ្លងកាលដាលនៃ **COVID-19** រដ្ឋាភិបាលបាន ប្តូរវិនិយោគបន្ថែម ទូទៅក្នុងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធផ្ទៃក្រៅ និងលើទិសដៅចំនួន **14** ពាន់លានដុល្លារក្នុងរយៈពេល **4** ឆ្នាំខាងមុខ។ កម្រងទាំងនេះនឹងជួយគាំទ្រដល់ការងារចំនួន **40,000** បន្ថែមទៀតក្នុងអំឡុងពេលសាងសង់។

ការវិនិយោគនេះគឺជាផ្នែកនៃប្រកបដល់វិនិយោគហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធដីកេតន្តរយៈពេល **10** ឆ្នាំរបស់រដ្ឋាភិបាលដែលត្រូវបានពង្រីកដល់ **110** ពាន់លានដុល្លារ ហើយកំពុងជួយគាំទ្ររួចហើយដល់ការងារចំនួន **100,000** នៅទូទាំងប្រទេស។

ការជួយគាំទ្រដល់អាជីវកម្ម និងការវិនិយោគ

ដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ការវិនិយោគថ្មី និងបង្កើនលំហូរសាច់ប្រាក់អាជីវកម្ម រដ្ឋាភិបាលកំពុងផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តក្នុងការបណ្តុះបណ្តាលអាសន្នដែលនឹងផ្តល់ជូនដល់អាជីវកម្មប្រមាណ **3.5** លានអាជីវកម្ម (ជាង **99** ភាគរយនៃអាជីវកម្ម) ដែលផ្តល់ការងារដល់កម្មករប្រមាណ **11.5** លាននាក់។

ការលើកទឹកចិត្តនឹងអនុវត្តចំពោះការវិនិយោគដែលមានតម្លៃប្រមាណ **200** ពាន់លានដុល្លារ ក្នុងនោះ **80** ភាគរយនៃការវិនិយោគលើទ្រព្យសម្បត្តិដែលអាចបញ្ចុះតម្លៃបានដោយអាជីវកម្មមិនមែនអ៊ី។ ចាប់ពីម៉ោង **7:30** (ម៉ោង AEDT) នៅថ្ងៃទី **6** ខែតុលា ឆ្នាំ **2020** រហូតដល់ថ្ងៃទី **30** ខែមិថុនា ឆ្នាំ **2022** អាជីវកម្មដែលមានចំណូលរហូតដល់ទៅ **5** ពាន់លានដុល្លារនឹងអាចដកការចំណាយពេញលេញនៃទ្រព្យសម្បត្តិដែលអាចបញ្ចុះតម្លៃបាននៃតម្លៃណាមួយនៅក្នុងឆ្នាំដែលទ្រព្យសម្បត្តិត្រូវបានដំឡើង។ ថ្លៃចំណាយនៃការកែលម្អចំពោះទ្រព្យសម្បត្តិមានស្រាប់ដែលអាចបញ្ចុះតម្លៃបានដែលបានធ្វើឡើងក្នុងអំឡុងពេលនេះក៏អាចត្រូវបានកាត់បានពេញលេញផងដែរ។

រដ្ឋាភិបាលក៏នឹងអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមហ៊ុនដែលមានចំណូលរហូតដល់ **5** ពាន់លានដុល្លារដើម្បីទូទាត់ការខាតបង់នានាទល់នឹងប្រាក់ចំណេញពីមុន ៗ ដែលពន្ធត្រូវបានបង់ដើម្បីបង្កើតប្រាក់សំណងមកវិញ។

ការខាតបង់គិតត្រូវប្រកាសវិញនិងមានសម្រាប់ក្រុមហ៊ុនប្រហែល 1 លានក្រុមហ៊ុនដែលផ្តល់
ការងារដល់កម្មករចំនួន 8.8 លាននាក់។ ការខាតបង់កើតឡើងរហូតដល់ឆ្នាំ 2021-22

អាចត្រូវបានគិតត្រូវប្រកាសវិញទទួលបាននិងប្រាក់ចំណេញដែលបានធ្វើនៅក្នុង ប្រកាសឆ្នាំ 2018-19។
ក្រុមហ៊ុនដែលមានសិទ្ធិទទួលបានអាចជ្រើសរើសដើម្បីទទួលបានប្រាក់ចំណងពន្ធវិញនៅពេលពួកគេដាក់ពាក្យ
សុំសម្រាប់ប្រតិបត្តិការបង្កើតក្រុមហ៊ុនឆ្នាំ 2020-21 និង 2021-22។

នីតិវិធីសម្របសម្រួល

ការឆ្លងរាងរាលដាលនៃ COVID-19 បានពន្លឿនការទទួលបានយកបច្ចេកវិទ្យានីតិវិធីសម្របសម្រួលដោយអាជីវកម្ម
និងអ្នកប្រើប្រាស់សម្របសម្រួលដែលបានធ្វើឱ្យមានស្របជាមួយប្រតិបត្តិការរបស់ពួកគេ និងបន្តធ្វើ
ពាណិជ្ជកម្មក្នុងពេលវិបត្តិ។

ផែនការអាជីវកម្មនីតិវិធីសម្របសម្រួលនិងបង្កើតឡើងដោយឈរលើកម្លាំងចលករនេះដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ការ
ទទួលបានយកបច្ចេកវិទ្យាថ្មីកាន់តែច្រើនឡើងនៅទូទាំងសេដ្ឋកិច្ច ដោយទាំងអាជីវកម្ម និងអ្នកប្រើប្រាស់។

ការវិនិយោគបន្ថែម 4.5 ពាន់លានដុល្លារនៅក្នុង NBN និងនាំមកនូវអ៊ីនធឺណិតប្រើប្រាស់លឿនបំផុត
ដល់គ្រួសារ និងអាជីវកម្មរាប់លាន។ ការផ្តល់មូលនិធិចំនួន 29.2 លានដុល្លារក៏នឹងជួយជំរុញដល់
ដំណើរការប្រើប្រាស់បណ្តាញ 5G ផងដែរ។

ការកែលម្អភាពងាយស្រួលនៃការធ្វើជំនួញ

កាត់បន្ថយការិយាធិបតេយ្យ គឺជាគុណភាពនៃផែនការស្តារអង្គការឡើងវិញរបស់រដ្ឋាភិបាលសម្របសម្រួល។
នោះហើយជាមូលហេតុដែលរដ្ឋាភិបាលកំពុងធ្វើឱ្យកាន់តែងាយស្រួលសម្រាប់អាជីវកម្មក្នុងការវិនិយោគ
ការបង្កើតការងារ ការធ្វើយតបបានយ៉ាងឆាប់រហ័សចំពោះបញ្ហាប្រឈម និងចាប់យកឱកាសនានា។

នៅក្នុងថវិកានេះ រដ្ឋាភិបាលនឹង

- ធ្វើឱ្យកាន់តែស្រួលសម្រាប់ និងធ្វើនីតិវិធីសម្របសម្រួលអាជីវកម្មយ៉ាងទូលំទូលាយ
- កាត់បន្ថយបទប្បញ្ញត្តិដែលកំណត់លើផ្ទៃដីណាមួយនាពេលមិនចាំបាច់ និងកាត់បន្ថយ
សកម្មភាពអាជីវកម្ម
- ជួយគាំទ្រដល់អាជីវកម្មធុនតូចក្នុងរយៈពេលនៃការដើម្បីឡើងវិញ

គណនេយ្យជួលអ្នកបង្កើតការងារ (JobMaker Hiring Credit)

គណនេយ្យជួលអ្នកបង្កើតការងារថ្មី (JobMaker Hiring Credit) របស់រដ្ឋាភិបាល
នឹងជួយជំរុញកំណើនការងារក្នុងតំបន់ដែលការងារបង្កើតឡើង ដោយផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តដល់អាជីវកម្មដើម្បី
ទទួលបាននិយោជិតបន្ថែមដែលជាអ្នកស្វែងរកការងារវ័យក្មេងដែលមានអាយុពី 16 ទៅ 35 ឆ្នាំ។
គណនេយ្យជួលអ្នកបង្កើតការងារ (JobMaker Hiring Credit) គឺជាផ្នែកសំខាន់មួយ
នៃផែនការអ្នកបង្កើតការងារ (JobMaker Plan) របស់រដ្ឋាភិបាលក្នុងការជំរុញការដើម្បីឡើងវិញ
នៃសេដ្ឋកិច្ចរបស់ប្រទេសស្រ្តាលី។

គណនេយ្យជួលអ្នកបង្កើតការងារ (JobMaker Hiring Credit)
ត្រូវបានប៉ាន់ប្រមាណថា នឹងជួយគាំទ្រដល់ចុះតំណែងចំនួន 450,000 សម្រាប់មនុស្សវ័យក្មេង
និងចំណាយអស់ 4 ពាន់លានដុល្លារចាប់ពីឆ្នាំ 2020-21 ដល់ឆ្នាំ 2022-23។

ការវិនិយោគលើការអប់រំ ជំនាញ និងការហ្វឹកហាត់ការងារ

រដ្ឋាភិបាលកំពុងធ្វើការអភិវឌ្ឍន៍ជំនាញជាអាទិភាពដល់មនុស្សដែលជាផ្នែកមួយនៃផែនការអ្នកបង្កើតការងារ
(JobMaker Plan) របស់ខ្លួន។

ការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់រដ្ឋាភិបាលនឹងជួយគាំទ្រឱ្យមនុស្សទទួលបានការងារធ្វើ និងធានាថាប្រជាជនស្រ្តាលី
មានជំនាញត្រឹមត្រូវសម្រាប់ការងារនាពេលអនាគត។

- អ្នកបណ្តុះបណ្តាលការងារ (JobTrainer) -
កម្លាំងពលកម្មរបស់ប្រទេសស្រ្តាលីកំពុងរីកលូតលាស់
- ការហ្វឹកហាត់ការងារថ្មីដើម្បីជួយដល់ការដើម្បីឡើងវិញ
- ជំនួយសម្រាប់អ្នកស្វែងរកការងារធ្វើ
- និស្សិតបញ្ចប់ការសិក្សាកាន់តែច្រើនត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការងារ
- វគ្គសិក្សាខ្លីៗដើម្បីជួយបណ្តុះបណ្តាលជំនាញឡើងវិញ
និងបង្រៀនជំនាញបន្ថែមដល់ប្រជាជនស្រ្តាលី

ការផ្តល់សុវត្ថិភាពផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចដល់ស្ត្រី

រដ្ឋាភិបាលកំពុងដាក់ចេញសេចក្តីផ្តើមការណែនាំស្តីពីសុវត្ថិភាពផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចរបស់ស្ត្រីឆ្នាំ 2020
ដើម្បីបង្កើនការចូលរួមក្នុងកម្លាំងពលកម្មរបស់ស្ត្រី ធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវសក្តានុពលក្នុងការកំណត់
និងលើកកម្ពស់កិច្ចការផ្នែកសេដ្ឋកិច្ច។ កញ្ចប់ថវិកាចំនួន 240.4 លានដុល្លារនេះនឹងផ្តល់
ឱកាសការងារ ជួយគាំទ្រដល់សិក្សាស្រាវជ្រាវ និងជួយគាំទ្រដល់ស្ត្រីនៅកន្លែងធ្វើការ។

នេះរួមបញ្ចូលទាំងកម្មវិធីការងារដើម្បីទ្រទ្រង់ភាពជាអ្នកដឹកនាំ និងការអភិវឌ្ឍន៍របស់ស្ត្រី និងបង្កើនឱកាស
សម្រាប់ស្ត្រីក្នុងផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រ បច្ចេកវិទ្យា វិស្វកម្ម និងគណិតវិទ្យា (STEM) អាជីវកម្ម និង
ឧស្សាហកម្មដែលគ្រប់គ្រងដោយបុរស។

ការជួយគាំទ្រដល់ការផលិត និងការស្រាវជ្រាវ និងការអភិវឌ្ឍន៍

ការឆ្លងរាងរាលដាលនៃ COVID-19 បានបង្ហាញឱ្យឃើញពីភាពសំខាន់បំផុតនៃវិទ្យាសាស្ត្រកម្ពុជា
និងការមានសមត្ថភាពផលិតដែលអាចបត់បែន អាចស្របខ្លួនបាន និងមានលក្ខណៈឆ្លាតវៃ។

យុទ្ធសាស្ត្រផលិតកម្មទំនើបមានទឹកប្រាក់ចំនួន 1.5 ពាន់លានដុល្លាររបស់រដ្ឋាភិបាលគឺជា
ផែនការរយៈពេលវែងដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ការស្រាវជ្រាវនិងអភិវឌ្ឍន៍របស់ប្រទេសស្រ្តាលីឡើងវិញ។

រដ្ឋាភិបាលកំពុងវិនិយោគបន្ថែម 2 ពាន់លានដុល្លារតាមរយៈការលើកទឹកចិត្តពន្ធលើ ការស្រាវជ្រាវ
និងអភិវឌ្ឍន៍។

កំណែទម្រង់សុវត្ថិភាពថាមពល និងថ្មីផ្សារ

តម្លៃអគ្គិសនីទូទាំងប្រទេសបានធ្លាក់ចុះ 4.7 ភាគរយចាប់តាំងពីខែធ្នូ ឆ្នាំ 2018 ដោយតម្លៃ
អគ្គិសនីលក់ដូរមានការថយចុះក្នុងរយៈពេល 12 ខែចុងក្រោយនេះ។ ដើម្បីរក្សាតម្លៃឱ្យកាន់តែទាប
រដ្ឋាភិបាលនឹងធ្វើការជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ឯកជនដើម្បីបង្កើនសមត្ថភាពផលិតកម្មថាមពលដែលអាចចែកចាយបាន
និងខុទ្ទខាណ៍យថ្នាក់ជាតិ (National Cabinet) ដើម្បីធានាបាននូវប្រព័ន្ធដែលមាន
ប្រសិទ្ធភាព និងសម្រាប់រណាមួយ។

រដ្ឋាភិបាលកំពុងធានាការផ្គត់ផ្គង់អគ្គិសនី ប្រេងឥន្ធនៈ និងឧស្ម័នរបស់ប្រទេសស្រ្តាលីដើម្បីរក្សាតម្លៃឱ្យទាប
បង្កើតការងារថ្មី និងជួយគាំទ្រដល់ឧស្សាហកម្មក្នុងស្រុក។

ការជួយគាំទ្រតំបន់ដែលធន់

រដ្ឋាភិបាលនៅតែបន្តឈរជើងជាមួយប្រទេសអូស្ត្រាលីនៅតាមតំបន់ដែលបានទប់ទល់នឹងទឹកជំនន់ អគ្គិភ័យ គ្រោះរាំងស្ងួត ហើយឥឡូវនេះគឺ COVID-19។ តាមរយៈកញ្ចប់ថវិកាតាមតំបន់ជាង 550 លានដុល្លារ រដ្ឋាភិបាលនឹងជួយគាំទ្រដល់តំបន់នានារបស់យើងឱ្យងើបឡើងវិញពីផលប៉ះពាល់នៃ COVID-19។ ការនេះបង្កើតឡើងដោយផ្អែកលើជំនួយគាំទ្រដែលបានផ្តល់តាមរយៈមូលនិធិសង្គ្រោះ និងស្តារឡើងវិញពី COVID-19 ដែលមានទឹកប្រាក់ 1 ពាន់លានដុល្លារ។

ប្រទេសអូស្ត្រាលីមានសុវត្ថិភាព និងធន់ជាងមុន

រដ្ឋាភិបាលកំពុងកសាងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធទឹកសម្រាប់សតវត្សរ៍ទី 21 ក្នុងការជួយបង្កើន សន្តិសុខទឹករបស់យើង កសាងកាតធន់ទៅតាមតំបន់ ផ្តល់ការងារ និងធ្វើឱ្យកិច្ចការលាស់ដល់ វិស័យកសិកម្មដ៏មានតម្លៃរបស់យើង។ ការវិនិយោគ 2 ពាន់លានដុល្លារសម្រាប់គម្រោងថ្មីក្រោម មូលនិធិអភិវឌ្ឍន៍ហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធទឹកថ្នាក់ជាតិនិងជួយគាំទ្រដល់ផលិតកម្មបន្ទាប់នៃហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធ ទឹកជំនន់តាមរយៈ Grid។

រដ្ឋាភិបាលក៏កំពុងវិនិយោគទឹកប្រាក់ចំនួន 270 លានដុល្លារនៅក្នុងកញ្ចប់វិនិយោគសហគមន៍ Murray-Darling ដែលនឹងកែលម្អសុខភាពរបស់អាងទឹក (Basin) ខណៈពេល កំពុងជួយគាំទ្រដល់ការអភិវឌ្ឍនៅតាមតំបន់។

ដើម្បីធានាថាប្រទេសអូស្ត្រាលីអាចខាងជើងអាចបន្តទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធដើម្បីជួយគាំ ទ្រដល់សេវាកម្មចាំបាច់ រដ្ឋាភិបាលបានពង្រីកមូលហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធប្រទេសអូស្ត្រាលីភាគខាងជើង (NAIF) រយៈពេល 5 ឆ្នាំបន្ថែមទៀត រហូតដល់ថែមទៀត ឆ្នាំ 2026 និងពង្រីកលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ប្រាក់កម្ចីរបស់ខ្លួន។

កិច្ចការពារបរិស្ថានរបស់យើង

រដ្ឋាភិបាលកំពុងវិនិយោគទឹកប្រាក់ចំនួន 47.4 លានដុល្លារដើម្បីការពារមហាសមុទ្ររបស់យើង និងស្ថានភាពរបស់វារឡើងវិញ និងកំពុងប្តេជ្ញាចិត្តលើទឹកប្រាក់ចំនួន 29.1 លានដុល្លារដើម្បី កាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការធ្វើឱ្យខូចខាតដោយជំងឺធុរិកម្មនៅលើដីកុំមិនដែល (Commonwealth)។

រដ្ឋាភិបាលនឹងវិនិយោគ 249.6 លានដុល្លារក្នុងរយៈពេល 4 ឆ្នាំដើម្បីធ្វើទំនើបកម្ម ហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធកែចង្កើនឡើងវិញ កាត់បន្ថយកាកសំណល់ និងកែច្នៃឡើងវិញបន្ថែមទៀត នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី។

ការទប់ស្កាត់ ការតាមដានរក និងការព្យាបាល COVID-19

នៅក្នុងថវិកានេះ រដ្ឋាភិបាលកំពុងវិនិយោគ 4.9 ពាន់លានដុល្លារសម្រាប់វិធានការសុខភាពមួយចំនួនដែល ធានាថាប្រជាជនអូស្ត្រាលីនៅតែបន្តទទួលបានការថែទាំ និងការជួយគាំទ្រផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដែលពួកគេត្រូវការ នៅក្នុងអំឡុងពេលនៃការឆ្លងរាលដាល។ ការឆ្លើយតបដែលអាចបត់បែនបាន និងអាចធ្វើឱ្យគ្រួសារ បានជួយឱ្យប្រព័ន្ធសុខាភិបាលឆ្លើយតប ការពារប្រជាជនអូស្ត្រាលីទាំងអស់។

ការជួយគាំទ្រដល់ប្រជាជនអូស្ត្រាលីនៅក្នុងអំឡុងពេលនៃការឆ្លងរាលដាល

រដ្ឋាភិបាលកំពុងផ្តល់ជំនួយផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមកដល់ប្រជាជនអូស្ត្រាលីដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ ពួកគេនៅក្នុងអំឡុងពេលនៃការឆ្លងរាលដាល COVID-19 រួមមាន៖

- ការបង់ប្រាក់ JobKeeper
- ប្រាក់ចំណូលបន្ថែមសម្រាប់បុគ្គលនានា
- ការបង់ប្រាក់ជំនួយផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចចំនួនពីរបន្ថែមទៀតសម្រាប់អ្នកចូលនិវត្តន៍ និងអ្នកទទួលរងរឿងដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន
- ការចូលប្រើប្រាស់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ជាបណ្តោះអាសន្ន

អនាគតរបស់អ្នក ប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក

រដ្ឋាភិបាលប្តេជ្ញាថាប្រាក់សោធននិវត្តន៍ពីការងាររបស់ប្រជាជនអូស្ត្រាលីសម្រាប់ពួកគេក្នុងការជំរុញប្រាក់ សន្សំចូលនិវត្តន៍របស់ពួកគេ។

កំណែទម្រង់លើ អនាគតរបស់អ្នក ប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នក របស់រដ្ឋាភិបាលគឺជាដំណាក់កាលបន្ទាប់ នៃរបៀបវារៈកំណែទម្រង់របស់រដ្ឋាភិបាល ហើយនឹងឃើញប្រជាជនអូស្ត្រាលីសន្សំប្រាក់បាន 17.9 ពាន់លានដុល្លារក្នុងរយៈពេលមួយទសវត្សរ៍ទៀត។

ការបន្តធ្វើឱ្យប្រជាជនអូស្ត្រាលីមានសុវត្ថិភាព

សមត្ថភាពសន្តិសុខតាមអ៊ីនធឺណិតរបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលីគឺខ្លាំង ប៉ុន្តែការគំរាមកំហែងដែល យើងប្រឈមមុខតាមអ៊ីនធឺណិតកំពុងកើនឡើង។ COVID-19 បានរំលេចឡើងពីចំនួនដែល យើងរស់នៅ និងធ្វើការតាមអ៊ីនធឺណិត។ រដ្ឋាភិបាលនឹងផ្តល់ថវិកាចំនួន 201.5 លានដុល្លារបន្ថែមទៀត ដើម្បីផ្តល់នូវយុទ្ធសាស្ត្រសន្តិសុខតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិតនៅឆ្នាំ 2020។

រដ្ឋាភិបាលកំពុងជួយគាំទ្រដល់អ្នកទាំងឡាយណាដែលបន្តរក្សាឱ្យយើងមានសុវត្ថិភាពដោយប្តេជ្ញាផ្តល់ថវិកាចំនួន 300.2 លានដុល្លារ ដល់ប៉ូលីសសហព័ន្ធអូស្ត្រាលី (AFP) ដើម្បីពង្រឹងសមត្ថភាពរបស់ពួកគេក្នុងការបន្តរក្សាឱ្យប្រជាជនអូស្ត្រាលីមានសុវត្ថិភាពនៅក្នុងបរិយាកាសគំរាមកំ ហែងសុគតស្នាញកាន់តែកើនឡើង។

ការជួយគាំទ្រតំបន់របស់យើង

ប្រទេសអូស្ត្រាលីមានចំណាប់អារម្មណ៍យ៉ាងជ្រាលជ្រៅ និងចង់ភ្ជាប់ចំពោះស្ថិរភាព វិបុលភាព និងភាពធន់នៃតំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិក និងតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍ ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងនៅក្នុងជីហានចូលក្នុង តំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិក-និងគំនិតផ្តួចផ្តើមផ្សេងទៀត។ រដ្ឋាភិបាលកំពុងធានាការងើបឡើងវិញនៅក្នុងតំបន់របស់យើង។

- ការវិនិយោគលើកម្មវិធីចូលប្រើប្រាស់វ៉ាក់សាំង COVID-19 និងកម្មវិធីសុវត្ថិភាពសុខភាពនៅក្នុងបណ្តាប្រទេសនៅតំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិក និងអាស៊ីអាគ្នេយ៍។
- គ្រឿងបរិក្ខារហិរញ្ញប្បទានហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធអូស្ត្រាលីសម្រាប់តំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិក
- ការងើបឡើងវិញពី COVID-19 — ជំនួយគាំទ្រដល់តំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិក និងទីម័រ-លេស (Timor Leste)
- ការផ្តល់គម្រោងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធសន្តិសុខនៅប៉ាស៊ីហ្វិកនិរតី